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                 Bålstapartiet 
    
 
 
Motion till Håbo Kommunfullmäktige  
 
 
Tillagningskök 
 
Vi vet att just tillagningskök förhöjer värdet av våra måltider inom den kommunala sektorn. 
Fler och fler kommuner tar beslut om fler tillagningskök. 
 
Vi ser nu att Håbo inte har detta som en prioriterad uppgift, t.ex. nya äldreboendet på Åsen 
är upphandlad utan tillagningskök, köket på Pomona är stängt, och mat transporteras dit. 
 
På Västerängskolan har vi velat ha ett nytt tillagningskök och en matsal sedan 2014, men 
inget händer. När vi frågar ansvariga får vi svaret att Västerängsskolas HAR ett 
tillagningskök! 
 
 
Bålstapartiet föreslår att: 
 
-Kommunen beslutar att det skall finnas tillagningskök inom alla skolor och inom 
äldreomsorgen, och de som ännu nte har detta, kompletteras med detta. 
 
 
För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 
 
 
Owe Fröjd  Sjunne Green  Peter Björkman 

 


